


BISTRIŢA-NĂSĂUD ş1 le-am trimis spre rezolvare direcţiilor din cadrul 

CONSILIULUI JUDEŢEAN BISTRIŢA-NĂSĂUD. 

• În cursul anului 2019, Direcţia de sănătate Publică a judeţului Bistriţa-Năsăud nu a

luat nicio măsură pentru intrarea în legalitate a PRIMARILOR care nu respectă HG

974/2004. Deşi câţiva primari au făcut analiză de laborator la izvoarele care le au pe

raza comunei lor, primind rezultate negative, nu au pus panou la izvoare că apa nu este

potabilă. Voi insista în continuare pentru sesizarea organelor competente pentru

intrarea în legaliate a primarilor.
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